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Protokoll styrelsemöte nr 7, 18 november, 1830 

Deltagande styrelseledamöter: Peter Dacke, ordförande X 
 Linda Sandberg, vice ordf. X 
 Eva-Lena Hellbratt, kassör X 
 Peter Gabrielsson, sekr. X 
 Douglas Elliot X 
 Dennis Elms X 
 Louise Lilius X 
 Astrid Wallman - 
 Anna-Karin Wikström X 
 Emelie Forsberg, proj.led IK X 
 Henrik Schölin, verks.ansv. X 

§ 1 Mötets öppnande 

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke. Henrik utsägs till sekreterare i ordinarie 

sekreterares frånvaro vid mötets start. 

§ 2 Val av Justeringsperson 

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson. 

§ 3 Föregående protokoll 

Föregående protokoll justerades efter önskemål kring omformuleringar. 

§ 4 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes med justeringen att punkt 6 och 7 bytte plats. Till övriga punkter anmäls 
Halltider (Linda S). 

§ 5 Projekt Idrottsklivet presnterar årets arbete 

Inbjudna projektledaren Emelie Forsberg presenterade projekt Idrottsklivet (IK) där Emelie och 
Joakim Hellbratt är projektledare för sedan början av 2024. Projektet är en statlig satsning via RF och 
specialidrottsförbunden som syftar till att motverka utanförskap och gängkriminalitet i utsatta 
områden. HAIS har under 2024 bedrivit verksamhet i Visättra/Flemingsberg samt Skogås.  

Emelie beskriver att i Visättra/Flemingsberg har den tidigare försöksverksamheten Team 
Flemingsberg (TF, sponsras av Huge Bostäder) med Idrottsklivet kunnat utökas via ökade möjligheter 
till marknadsföring och antal tillfällen. Det bedrivs idag tre tillfällen per vecka då deltagare 
kostnadsfritt erbjuds aktiviteter i denna region.  

Gällande Skogås har samarbete med Huddinge Kommuns Meningsfull Fritid och marknadsföring via 
skolbesök ännu inte haft samma dragningskraft som i Visättra, men ett omtag kring denna 
verksamhet hoppas man på bättre resultat under 2025. 

Henrik informerar om att en justerad ansökan om medel inför 2025 ska inlämnas senast 1 december, 
och under dec-jan får respektive förening besked kring tilldelning.  

§ 6 Henrik rapporterar 

Utvärderingar av friidrottsskolan har skickats ut i enkätform till dels vårdnadshavarna till de aktiva, 
samt till deltagande ledare. Styrelsen fick underlagen till sig inför mötet, och Henrik föredrog 
innehållet. Generellt är vårdnadshavarna nöjda med sommarens verksamhet där duktiga ledare är 
det mest framträdande omdömet. Enstaka omdömen kring mat, karaktär på aktiviteter mm har 
också framförts vilket diskuterades vid mötet.  
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Ledarna för verksamheten är generellt även de nöjda med verksamheten, där man uttrycker att 
utbildning och förberedelser varit bra. Samtidigt uttrycker man att viss information skulle behöva 
komma tidigare vilket utifrån Henriks tolkning berör vilken grupp och vilka deltagare man ansvarar 
för på plats. En åtgärd som diskuterades för att komma tillrätta med detta är att stänga anmälan 
tidigare alternativt höja avgiften för efteranmälningar.  

Henrik rapporterade även kring arrangemanget EM i friidrott för döva 2027 som HAIS blivit 
tillfrågade gällande arrangörskap. Henrik rapporterade att inget mer skett kring detta men enligt de 
uppgifter som kommit fram via kontaktpersonen i detta är att arrangörskapet just nu står mellan 
Uppsala Friidrott och HAIS. Ytterligare kontakter kring detta sker framåt och rapporteras löpande till 
styrelsen. 

Huge Bostäder vill förlänga nuvarande samarbetsavtal gällande Team Flemingsberg och 
friidrottsskolor vilket styrelsen efter diskussion ställde sig positiva till. Nytt avtal blir klart i början av 
december. 

§ 7 Genomgång av principer för elitstöd och tränarbidrag 

- Föredragande Peter beskriver att modellens syfte är att den ska vara ”lika för alla”. Ett sätt att 

uppnå detta ytterligare kan vara att ta bort möjligheten för 17-åringar att oavsett prestation uppnå 

bidragsnivå 19 år. Diskussion följde kring modellens olika delar av modellen och hur prestationer, 

landslagsuttagningar osv påverkar hur. Vidare diskuterades inkommen skrivelse från aktiv gällande 

elitstöd. 

 

Beslut: Emil Klockar tilldelas med anledning av hans skadebakgrund under 2024 halva beloppet av det 

ekonomiska stöd han uppnådde inför 2024.  

§ 8 Ekonomi 

Eva-Lena Hellbratt rapporterar att likviditeten är ca en miljon på kontot Årsprognosen pekar på ett 
mindre överskott 2024.  

 

§ 9 Rapporter från arbetsgrupperna 

a. Medlemsrekrytering, marknadsföring i syfte att attrahera nya medlemmar, beta av kön m.m. 
(Henrik, Dennis och Peter D som sammankallande) 

Nytt prova på-tillfälle ska genomföras den 8 december i Storängshallen. 

 

b. Organisation och Info (Henrik, Anna-Karin, Linda, Dennis, Louise) 
- Nytt tränarmöte för yngre tränare genomförs i januari (Henrik, Anna-Karin och Dennis 

ansvarar för detta). 
- Nytt tränarmöte för äldre tränare genomförs i januari (Louise och Linda ansvarar för detta) 

 

c. Kommunikation & marknadsföring & branding (Lasse, Peter G, Douglas, Emelie och Astrid som 
sammankallande) 
- Douglas föredrog förslag kring jubileumströjor som diskuteras vidare med Bareko Sport. 

 

d. Samarbetspartners (Lasse, Kenneth, Tomas och Douglas som sammankallande) 
- Inget att rapportera. 
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e. Underhåll, Anläggning och Inköp (Dennis, Astrid, Louise och Peter D som sammankallande) 

- Henrik föredrog att en ansökan om medel från RF:s Anläggningsutskott förbereds för inskick 
senast i december.  

 

f. Ekonomikommitté (Peter D, Henrik och Eva-Lena som sammankallande) 
- Inget att rapportera. 

 

g. Tävlingskommittén (Anna-Karin som sammankallande med Pelle, Kenneth, Tomas L, Suzanne) 
- Stort behov av speakers finns inför framtida arrangemang. 
- Domarutbildning kommer att behöva genomföras under 2025. 
- Första Chansen var en jättesuccé. Däremot blev den nya liverapporteringen i Track & Field en 

besvikelse och ambitionen är att byta till ett nytt system. 
 

§ 10 Övriga frågor 

a) Halltider (Linda) 

Ett stort antal arrangemang i Storängshallen innebär att hallen till stora delar är otillgänglig för 
träning under november/december. Nyligen tillkom ytterligare ett arrangemang den 29/11-1/12 då 
Veteran-SM i styrkelyft förlagts i hallen vilket skapat irritation bland träningsgrupperna. Det har även 
visat sig vara möjligt att träna på söndagskvällar när arrangemangen varit klara trots att det i 
information till ledare framförts att hallen är stängd till 21.00 på söndagarna.  

Kring detta behöver en dialog med Huddinge Kommun föras då bokningsbesked och information från 
vaktmästare på plats inte tycks överensstämma. Henrik tar dialogen vidare till Huddinge Kommun. 

 

§ 11 Nästa möte 

Beslut: Datum för nästa styrelsemöte ändras från den 19/12 till den 16 december.  

 

§ 12 Mötets avslutande 

Peter D förklarade mötet som avslutat. 

Vid protokollet: Justeras: 
 
 
----------------------------------------------------------- 

 
 
------------------------------------------------------------ 

Henrik Schölin Peter Dacke 
 


